

MiXR

# MASTER BEVERAGE LIST

BEVERAGE LIST  
WASTEB

我们提供精选的, 不同品类的葡萄酒。  
包含生物动力法, 有机酒, 自然酒及素食葡萄酒。

可持续烈酒分送技术革新 "ECOSPIRITS" 的合作  
我们的目的是让您享用到食品和酒水的美妙搭配以及拥有难忘的体验。

MiXR offers a selection of handpicked wines with a MiX of old favourites and new styles, grapes and blends to always provide options to explore, including biodynamic, organic wine, natural wine, and vegetarian wine.

In Collaboration with "ECOSPIRITS" we offer a range of environmentally friendly spirits as the house spirits of choice. We aim to provide you with a wonderful combination of food and wine and an unforgettable experience.

# MIXR

## WINE BY THE GLASS 饮少 微醺即乐

### CHAMPAGNE & SPARKLING WINE 香槟&起泡酒

	GLASS/杯	BOTTLE/瓶
○ Chandon Brut Ningxia 夏桐天然起泡酒 China 中国宁夏	128	528
○ Veuve Clicquot Ponsardin 凯歌皇牌香槟 France, NV 法国	228	1,080
○ Bel Colle Amore Dolce Moscato d'Asti DOC 贝客乐酒庄 小甜心莫斯卡托阿斯蒂微起泡酒 Italy 意大利	108	520

### WHITE WINE 白葡萄酒

	GLASS/杯	BOTTLE/瓶
○ Sauvignon Blanc, Nuala 长相思-纽埃拉白葡萄酒 Marlborough, New Zealand 马尔堡, 新西兰	128	528
○ Grasevina Blanc-Cellar Project 贵人香-行乐迫切干白葡萄酒 Ningxia, China 中国宁夏	88	520
○ Gewurztraminer Robertson Winemakers Selection 琼瑶浆-罗布尔森酒庄 自然甜半甜白葡萄酒 South Africa 南非	88	520

### RED WINE 红葡萄酒

	GLASS/杯	BOTTLE/瓶
○ Pinot Noir Kezaco Sticky Beak Reserva 黑皮诺-凯撒客雀啼珍藏干红葡萄酒 Central Valley, Chile 中央山谷, 智利	108	528
○ Marselan Cellar Project Dunkelfelder 马瑟兰-行乐迫切紫大夫红葡萄酒 Ningxia, China 中国宁夏	98	528
○ Malbec Jaubert by Xavier Jaubert 马尔贝克-朗伯特酒庄 Bordeaux AOP, France 波尔多, 法国	88	520

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应, 请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## “ JE BOIS DES ETOILES 吾之饮 即星辰”

### CHAMPAGNE 香槟

BOTTLE/瓶

- Deutz Brut Millesime, 2016 2,880  
蒂姿年份香槟

Tasting Notes: The light golden color in the cup, mixed with the delicate taste like fruitcake, put the Buddha in a wonderful concert.

风味：杯中美丽闪耀的淡金色调，被优雅的气泡完美衬托着，入口时带来水果蛋糕般的微妙交融口感；完美成熟的黄色水果香气及淡雅的花香仿佛被包围在曼妙的音乐会剧场里，耳边闪烁着音符的跳跃。

- Perrier Jouet Grand Brut 1,188  
巴黎之花干型香槟

Tasting Notes: Green Apple, Vanilla  
风味：花香，青苹果，香草

France  
法国

BOTTLE/瓶

- Perrier Jouet, Blanc de Blanc, Brut 2,388  
巴黎之花经典白中白干型香槟

Tasting Notes: Flavor, Elderberry, citrus green apple  
风味：接骨木，柑橘类 青苹果

France  
法国

- Veuve Cliquot Yellow Label Rose NV 1,588  
凯歌皇牌桃红香槟

Tasting Notes: Strawberry, cherry, almond, cream cake  
风味：草莓，樱桃，杏仁，奶油蛋糕

France  
法国

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX RE

## BUBBLE BUBBLE 咕嘟咕嘟



BOTTLE/瓶

- Pinot Noir-Poulsar-Trousseau  
Domaine Tissot Cremant du Jura Rose  
Extra Brut  
黑皮诺-普萨-特卢梭  
迪索酒庄桃红汝拉起泡葡萄酒

Tasting Notes: Biodynamic, Creamy with red berry.  
风味: 生物动力法, 饱满且带有红色莓果的风味。

France  
法国

- Riesling  
Weingut Salomon Undhof Wolke fur  
Zwei Pet Nat  
雷司令-所罗门酒庄云层之间起泡酒

Tasting Notes: Pet Nat, Light-bodied, with white peach and litchi.  
风味: 古法酿造, 酒体轻盈, 带有白桃, 荔枝的香气

Austria  
奥地利

- Chenin Blanc  
Domaine de la Taille aux Loups Montlouis  
Sur Loire Triple Zero Loire Valley  
白诗南-狼形酒庄三重奏起泡酒

Tasting Notes: Organic, Lemon, Nectarine and Honey flavor.  
风味: 有机, 柠檬, 油桃及蜂蜜的味道。

France  
法国

## SPARKLING WINE 起泡酒

BOTTLE/瓶

- Riesling  
Domaine Le Moodie Ba-ZING-GAA  
雷司令-暮地自酿雷神天然型高泡起泡酒

Tasting Notes: Natural bubbles and fresh acidity bring the freshness, just like ate fruit pop rocks, when I was a child, which brings an electric.

风味: 自然的泡泡及新鲜的酸度中带着百合, 柠檬皮和凤梨的清新感, 仿佛回到孩童时期吃的那颗水果跳跳糖, 入口时带来电击般的刺激感。

Ningxia, China  
中国宁夏

- Cabernet Franc, Bouvet Ladubay  
Excellence, Cremant de Loire Rose  
品丽珠-卢瓦尔河桃红起泡葡萄酒

Tasting Notes: Plum, Pear, Citrus and some dry spices.  
风味: 李子, 梨, 柑橘和一些干香料。

France  
法国

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应, 请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## CHARMING ELF 迷人的精灵怪

### WHITE WINE 白葡萄酒

### CHARDONNAY 霞多丽

ABC- "Anything but Chardonnay", no matter dry white, sweet, white, champagne can be matched with food as the "queen of variety", so people began to praise her with ABC" Always Bring Chardonnay".

“除了霞多丽，什么都行”，可是人们渐渐发现了霞多丽的顽强，无论干白，甜白，香槟都能愉快胜任，各种食物均可搭配可谓“百变女王”，于是人们开始用“永远带上霞多丽”来赞美她。

- Chardonnay 508  
Kezaco Sticky Beak Reserva  
霞多丽-凯撒客雀啼珍藏干白葡萄酒

Tasting Notes: Vegan, Fruity, Lemon and Pineapple.  
风味：素食葡萄酒，果香，柠檬和菠萝的味道

Central Valley, Chile  
中央山谷，智利

- Chardonnay 508  
Famille Brocard Margote, Burgundy, France  
霞多丽-螺月蜗牛干白葡萄酒

Tasting Notes: Biodynamic, Green-fruit flavors, Crisp.  
风味：生物动力法，绿色水果，爽脆。

Burgundy, France  
勃艮第，法国

### WHITE WINE 白葡萄酒

### RIESLING 雷司令

BOTTLE/瓶

Riesling is a diverse variety, which can be brewed from dry to sweet, high quality to expensive rot, as well as ice wine and other different grades of wine. Riesling can also make wines with excellent aging ability, and it can also best reflect the local characteristics.

雷司令是一个多样性的品种，从干型到甜型、优质到贵腐，还有冰酒等不同等级的酒款均可酿造；雷司令也能酿造陈年力极好的葡萄酒，也最能反应风土特性。

- Riesling 508  
Viognier, Mission Estate Late Harvest  
雷司令-维欧尼，弥逊庄园晚收甜白

Tasting Notes: Full-bodied, rich in ripe citrus, Honey and Fruity  
风味：酒体饱满，成熟的柑橘、蜂蜜和花香

Hawke's Bay, New Zealand 375ml  
霍克湾，新西兰 375毫升

- Riesling 520  
Old Coach Road, Demi-sec, Nelson  
蔻驰大道酒庄雷司令半甜白葡萄酒

Tasting Notes: White Stone Fruit, with some Honey  
风味：白色核果香气，些许蜂蜜气息

Nelson, New Zealand  
尼尔森，新西兰

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## SAUVIGNON BLANC 长相思

BOTTLE/瓶

Fresh and lively Sauvignon Blanc is now a cutting-edge star in the world, with a fresh wind of green, especially in hot summer. Black currant bud, a pungent and rich plant aroma.

清新活泼的长相思如今是世界的新锐之星，夹着绿色的清新之风，在全球快速流行，尤其是炎热的夏天，喝一口清爽高酸的长相思常常令人舌齿生津，无比惬意。

○ Sauvignon Blanc Cloudy Bay  
云雾之湾庄园长相思

628

Tasting Notes: Lime, grapefruit, citrus  
风味：青柠，西柚，柑橘

New Zealand Marlborough  
新西兰 马尔堡

○ Jaubert by Xavier Jaubert White  
朗伯特波尔多长相思白葡萄酒

520

Tasting Notes: Grapefruit, Peach, Black Currant.  
风味：西柚、桃子、黑醋栗芽孢

Bordeaux AOP  
法国 波尔多

## AROMATIC IN GLASS 杯中香水

BOTTLE/瓶

Aroma is very rich and unrestrained, or with tropical fruits such as pineapple and mango, or with pepper and other spices, or with fragrant flowers such as roses and honeysuckle, which can be called aromatic in glass.

它们的香气极为浓郁奔放，或带有菠萝、芒果等热带水果味，或展现出胡椒及其他香料味，或散发着玫瑰、金银花等芬芳的花香味，堪称杯中的香水。

○ Torrontés  
Maturana Wines, Naranjo Torontel  
特浓情-玛丘庄园纳兰朵橙酒

628

Tasting Notes: White flowers, citrus preserves and peaches  
风味：清爽，核果，柑橘。

Colchagua Valley, Chile  
空查瓜谷，智利

○ Gewürztraminer  
Domaines Schlumberger Les Princes Abbes  
琼瑶浆-阿贝王子半甜白葡萄酒

988

Tasting Notes: Lychee, Rose Petal, Perfume.  
风味：荔枝风味，玫瑰花及香水

Alsace, France  
阿尔萨斯，法国

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## OTHER GRAPE VARIETY 其他葡萄品种

BOTTLE/瓶

Fresh and lively Sauvignon Blanc is now a cutting-edge star in the world, with a fresh wind of green, especially in hot summer. Black currant bud, a pungent and rich plant aroma.

清新活泼的长相思如今是世界的新锐之星，夹着绿色的清新之风，在全球快速流行，尤其是炎热的夏天，喝一口清爽高酸的长相思常常令人舌齿生津，无比惬意。

- Grasevina Blanc-Cellar Project 520  
贵人香-行乐迫切干白葡萄酒

Tasting Notes: Orange blossom, Tropical fruits such as pineapple.  
风味：橙花香气，菠萝等热带水果。

Ningxia, China  
中国宁夏

- LouisLatour Chablis Burgundy 888  
路易乐图夏布利白葡萄酒-勃艮第

Tasting Notes: Citrus, apple, mineral  
风味：柑橘，苹果，矿物

France Burgundy  
法国, 勃艮第

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## DOUBLE DOPAMINE 双倍多巴胺X2

### GAMAY 佳美

BOTTLE/瓶

Fearless of the ravages and rampant diseases, grows persistently and tenaciously in a beautiful small village in Burgundy.

佳美不惧病害的肆虐与猖獗，在勃艮第一个美丽的小村庄执着而顽强地生长着，散发着微妙的紫罗兰花香，夹带着迷人的覆盆子、草莓、黑莓和樱桃的风味。

### PINOT NOIR 黑皮诺

BOTTLE/瓶

"Pampered Queen", is a very troublesome variety. It is frail and sickly, so it needs to be taken care of very carefully, and it is even more critical of the environment. But! A bottle of good wine is worth more time and experience!

“娇贵皇后”黑皮诺：是一个相当麻烦的品种，体弱多病，要很小心地照顾，对环境更是挑剔，经常水土不服，能成功种植它的地方并不多。一瓶好酒，值得更多的时间和经历！

- Pinot Noir 988  
Domaine Michel Magnien Coteaux  
Bourguignons

黑皮诺-马尼央酒庄勃艮第山丘干红葡萄酒

Tasting Notes: Biodynamic, Buttery and Complex  
风味：生物动力法，复杂且带有黄油风味

France  
法国

- Pinot Noir 988  
Bouchard Aine & Fils Bourgogne  
黑皮诺-老布夏父子勃艮第干红葡萄酒

Tasting Notes: Red fruit  
风味：红色水果

France Burgundy  
法国 勃艮第

- Gamay 688  
Domaines Chermette Beaujolais Griottes  
佳美-格力特干红葡萄酒

Tasting Notes: organic, Juicy  
风味：有机，多汁的

Beaujolais, France  
博若莱，法国

- Louis Latour 680  
Beaujolais Villages, Bourgogne  
路易乐图博若莱红葡萄酒

Tasting Notes: Lime, grapefruit, citrus  
风味：青柠，西柚，柑橘

France Burgundy  
法国 勃艮第

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。



# MIX R

## SANGIOVESE 桑娇维塞

BOTTLE/瓶

Sangiovese's wines are roughly divided into traditional school and new school. The traditional school is usually dominated by 100% Sangiovese; The representative of the new school is "Super Tuscan", which blends with Cabernet Sauvignon and Merlot. Which one would you like it? 桑娇维塞的葡萄酒大致上被划分为传统派与新派。传统派通常以100%的桑娇维塞为主，成熟的风味复杂且精妙；新派的代表则是“超级托斯卡纳 (Super Tuscan)”，将桑娇维塞与赤霞珠、梅乐等国际葡萄品种进行混酿，在此影响下有更多的李子、桑葚和橡木带来的辛香气息。

- Sangiovese 4,580  
Poggio di Sotto - Brunello di Montalcino DOCG  
桑娇维塞  
索托丘布鲁奈罗蒙塔希诺干红葡萄酒

Tasting Notes: Aroma is like a feeling of confusion and hesitation on the road of struggle. After sober-up, the aroma is completely blooming, like a brave man who has gone through layers of experience, welcoming the gentle embrace of the goddess of victory in cheers.

风味：酒液呈明亮的宝石红色，香气犹如奋斗道路上迷茫、彷徨之感，醒酒后的香气完全绽放，像经过一层层历练的勇者，在欢呼之中迎接胜利女神温柔的拥抱，璀璨而优雅，回味绵甜醇厚。

Toscana, Italy  
托斯卡纳，意大利

## GRENAICHE 歌海娜

BOTTLE/瓶

Yu-Sen Lin called Grenache it's the "PINOT NOIR in Mediterranean". 林裕森称歌海娜为地中海的黑皮诺，一方面点出了红歌海娜淡雅的颜色跟黑皮诺可谓异曲同工。再者，就是红歌海娜突出的红色水果香气，很容易让人联想起黑皮诺。

- Grenache 2,088  
Gramenon La Meme Ceps Centenaires Red  
歌海娜-格拉梅农奶奶百年老藤干红葡萄酒

Tasting Notes: Old vine, Biodynamic, Violet  
风味：老藤，生物动力法，紫罗兰

Rhone, France  
罗纳河谷，法国

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## OTHER GRAPE VARIETY 其他葡萄品种

BOTTLE/瓶

- Bobal-Bodegas Nodus En La Parra Red  
博巴尔-葡萄藤之梦干红葡萄酒

Tasting Notes: Vegan & Organic  
风味: 素食葡萄酒, 有机酒庄

Valencia, Spain  
西班牙

- Malvasia  
Niepoort Dao Touriga Nacional Red  
玛尔维萨-尼伯特杜奥干红葡萄酒

Tasting Notes: Bright fruity and sweet spices  
风味: 明快的果香和甜香料味

Douro, Portugal  
杜罗, 葡萄牙

- Carinena  
Domaine Fond Cypres 1er Jus  
佳丽酿-首汁干红葡萄酒

Tasting Notes: Nature Wine, Rich and Intense  
风味: 自然酒庄, 酒体强劲, 丰富。

Languedoc, Vin de France  
朗格多克, 法国

## OTHER GRAPE VARIETY 其他葡萄品种

BOTTLE/瓶

- Nerello Mascalese  
Idda Etna Red

马斯卡斯奈莱洛  
伊达埃特纳干红葡萄酒

Tasting Notes: Volcano, Organic  
风味: 火山, 有机种植

Sicilia, Italy  
西西里岛, 意大利

- País- Cinsault  
Pipeno Portezuelo Tinto, Pais  
派斯-神索-佩罗红葡萄酒

Tasting Notes: Nature Wine, Fruity, Spice  
风味: 自然酒, 果香, 香料

Maule Valley, Chile 1L  
智利, 穆勒山谷 1升装

- Morande, Adventure Vigno  
木兰笛庄园老藤干红

Tasting Notes: Mature and fragrant berries and herbs  
风味: 成熟浆果, 香草

Casablanca, Chile  
卡萨布兰卡, 智利

- Bricco dei Guazzi Barbera d'Asti Docg  
古胜-贝贝拉红葡萄酒

Tasting Notes: With sweet cherry and blackcurrent fruit  
风味: 带有甜樱桃和黑醋栗的果香

Piemonte, Italy  
皮埃蒙特 意大利

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应, 请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

MIXR

# THE ECOSPIRITS SYSTEM

爱可续系统

爱可续系统将彻底改变我们在食品和饮料行业中如何审视所有废物管理的方式。通过使用爱可续技术，我们每月可节省数百瓶玻璃瓶。爱可续存储系统的易用性和环保原因都一样重要

The ecoSPIRITS system will revolutionise the way we look at all avenues of waste in the food & beverage industry. We save hundreds of bottles a month by utilising the ecoSPIRITS technology. The ease of use is significant for both storage applications and environmental reasons

Celia Schoonrad.



# MIX R

## ECO SPIRITS 爱可续



	GLASS/杯	BOTTLE/瓶
<input type="radio"/> Tried & True Vodk 炼醇伏特加	68	680
<input type="radio"/> Peddlers Rare Eastern Gin 巷贩小酒东方甄选金酒	78	980
<input type="radio"/> ecoSPIRITS Widges Gin 爱可续威基斯金酒	68	780
<input type="radio"/> ecoSPIRITS Plantation Three Star Rum 爱可续蔗园三星朗姆	68	580
<input type="radio"/> ecoSPIRITS Plantation Pineapple Stiggin's Fancy Rum 爱可续蔗园菠萝朗姆酒	68	980
<input type="radio"/> ecoSPIRITS Mackintosh Blended Malt Scotch 爱可续麦金托苏格兰麦芽威士忌	128	1,388

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## RELEASE PRESSURE COME WITH COGNAC

燃烧压力  
“邑”力加倍



### COGNAC 白兰地

	GLASS/杯	BOTTLE/瓶
<input type="radio"/> Hennessey VSOP 轩尼诗 VSOP	108	1,588
<input type="radio"/> Hennessey XO 轩尼诗 XO		3,988
<input type="radio"/> Martell Cordon Blue 马爹利蓝带		2,880
<input type="radio"/> Martell XO 马爹利 XO		3,988
<input type="radio"/> Martell Noblige 马爹利名仕		1,588

BOTTLE/瓶

<input type="radio"/> Pierre Ferrand Original 1840Y Cognac 皮埃尔-费朗干邑1840年白兰地	1,580
<input type="radio"/> Pierre Ferrand 10th Generation 皮埃尔-费朗10代传人干邑白兰地	1,580
<input type="radio"/> Pierre Ferrand Selection des Anges 30 Year Cognac 皮埃尔-费朗天使之选干邑白兰地	4,580
<input type="radio"/> Ferrand Renegade No.3 Jamaica Rum Barrel 费朗3号叛逆牙买加桶白兰地	3,280
<input type="radio"/> Remy Martin Louis XIII 人头马路易十三	36,880

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

GO THROUGH  
PRECIPITATION  
BY YOUR LOVE

历经沉淀  
被你钟爱



WHISKY  
威士忌

HIGHLAND  
高地

It is the largest producing area in Scotland, just around Speisey, and its borders are blurred. Due to the dramatic topography and vast area, it has shaped a variety of distinctive whiskey personalities. Generally, it is divided into four regions, east, west, north, and south. The whiskey in the southeast has a medium and high body, soft taste, slightly sweet but dry aftertaste, and the whiskey in the west has a light body and obvious sea salt flavor. Northern whiskies are medium bodied and complex, with distinct peat notes and a hint of sea salt.

是苏格兰面积最大的产区，就在斯佩塞周围，且与其边界模糊。因地形起伏剧烈、面积广阔，因而塑造出各种个性鲜明的威士忌。通常，这里还会分为东西南北4个区域，东南部的威士忌酒体适中偏高、口感柔顺、稍带甜味但余味干爽，西部的威士忌酒体轻盈、带有比较明显的海盐风味；北部的威士忌酒体适中、口感复杂、带有明显的泥炭味和淡淡的海盐味。

GLASS/杯 BOTTLE/瓶

- |                       |  |     |       |
|-----------------------|--|-----|-------|
| <input type="radio"/> | SINGLETON 12Y<br>苏格登12年雪莉桶             | 98  | 1,088 |
| <input type="radio"/> | DALWHINNIE 15YO<br>达尔维尼15年             | 78  | 988   |
| <input type="radio"/> | ABERLOUR 12YO DOUBLE Wood<br>亚伯乐12年双桶  | 108 | 1,388 |
| <input type="radio"/> | OBAN 14YO<br>欧本14年                     | 88  | 1,288 |
| <input type="radio"/> | CLYNELISH 14YO COASTAL<br>克里尼利基14年     | 98  | 1,288 |
| <input type="radio"/> | GLENMORANGIE LASANTA 12YO<br>格兰杰12年雪莉桶 | 98  | 1,188 |
| <input type="radio"/> | SINGLETON 18YO<br>苏格登18年               |     | 2,988 |

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## SPEYSIDE 斯佩塞

GLASS/杯 BOTTLE/瓶

It is the core producing region of malt whisky, and nearly half of the Scotch whisky distilleries are located here. The rise of blended malt whiskies has led to a variety of styles. Here, you can find a fresh, slightly grassy, light-bodied whiskey, you can also find a strong aroma, rich and sweet taste of whiskey.

是麦芽威士忌的核心产区，有将近一半的苏格兰威士忌蒸馏厂都在这里。因调和麦芽威士忌的兴起，使得其风格变得多种多样。在这里，你能找到香气清新略带青草香、酒体轻盈的威士忌，也能找到香气浓重、口感丰厚甜润的威士忌。

- THE GLENLIVET 12YO  
格兰威特12年 78 1,280
- THE GLENLIVET 15YO  
格兰威特15年 1,580
- LONGMORN DISTILLER'S CHOICE  
朗摩制酒师之选 2,588
- BALVENIE 12YO DOUBLE WOOD  
百富12年 98 1,280
- MORTLACH 12YO  
慕赫12年 88 1,288
- MACALLAN 12YO SHERRY Oak  
麦卡伦12年 158 2,290
- MORTLACH 18YO  
慕赫18年 3,680

## LOWLAND 低地区

GLASS/杯 BOTTLE/瓶

It's mostly concentrated near high ground. There are no sea breezes or vast peat bogs, but because of the abundance of grain, many producers of grain whiskey have stayed here. As a result, the whiskies here are soft, fruity, light bodied, fresh, slightly sweet in the mouth, with some peat flavours. 集中在临近高地的地方。这里没有凛冽的海风，也没有广阔的泥炭沼泽地，但因为盛产谷物，许多谷物威士忌的生产商便留在了这里。因此，这里的威士忌风格比较柔和，以花果香为主，酒体轻盈、口感清新、入口微甜，也有一些泥炭风味。

- GLENKINCHIE 12YO  
格兰昆奇12年 88 980
- AUCHENTOSHAN 12YO  
欧肯特轩12年 78 888

## ISLAY 艾雷岛

GLASS/杯 BOTTLE/瓶

It is an important producer of peat in Scotland, and its whisky is also known for its strong peat flavour, which is also the wildest style of Scotch whisky. 是苏格兰重要的泥炭产地，酿造的威士忌也以其浓重的泥炭风味闻名，也是苏格兰威士忌中风格最狂野的

- CAOL ILA 12YO  
卡尔里拉12年 78 980
- LAGAVULIN 16YO  
乐加维林16年 1,888
- Laphroaig 10Yo  
拉弗格10年 108 1,380
- Bowmore 15Yo  
波摩15年 2,380

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## ISLANDS 岛屿区

GLASS/杯 BOTTLE/瓶

It is a general term for all the islands except Islay. In the last century, due to the inconvenience of transportation, it was not easy to build a factory on the island and needed to pay a high cost. However, the sea gives them a different flavour of sea salt, but because the islands are scattered, the style is more varied.

是除了艾雷岛以外，其他岛屿的统称。上世纪，由于交通不便，在岛上建厂并不容易，需要付出高昂的成本。然而，海洋给他们带来了别样的海盐风味，但由于岛屿分散，风格更加多变。

- TALISKER 10YO 988  
泰斯卡10年

## CAMPBELTOWN 坎贝尔城

BOTTLE/瓶

Once the centre of Scotch whisky, there were no fewer than 34 distilleries at its peak, but now there are only three, producing mainly peat and sea salt flavours. 曾经是苏格兰威士忌的中心，巅峰时期曾有不下34家蒸馏厂，不过现在锐减到只剩3家，主要生产以泥炭和海盐风味为主的威士忌。

- GLEN SCOTIA 15YO 988  
格兰帝15年

## BLEND WHISKY 调和威士忌

GLASS/杯 BOTTLE/瓶

The purpose of blending is to blend whiskies with different tastes and textures to create a consistent and stable whisky. The most important change is not the liquid itself, but the milder grain whiskies to temper the more stubborn malts. 调和的目的其实就是混合不同口感和质地的威士忌，调配出一种风格一致且稳定的威士忌。最重要的改变并不是液体本身，而是让温和的谷物威士忌来温和顽劣的麦芽威士忌

- CHIVAS REGAL 12YO 68 780  
芝华士12年
- CHIVAS REGAL MIZUNARA 78 1,180  
芝华士水榭桶
- JOHNNIE WALKER BLUE 2,988  
尊尼获加蓝牌

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。



# MIX R

## BOURBON WHISKEY 波本威士忌

BOTTLE/瓶

## TAIWAN WHISKY 中国台湾威士忌

BOTTLE/瓶

- Rebel Yell Kentucky Straight Bourbon  
锐博野波本威士忌 888
- Rebel Yell Kentucky Straight Bourbon  
锐博野珍藏波本威士忌 988
- Yellowstone Select Bourbon  
黄石精选威士忌 1,288

- Kavalan single malt  
噶玛兰单一麦芽威士忌 1,280

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

FLOWS LIKE WATER  
BURN LIKE FIRE

以水流淌  
以火燃烧



TEQUILA 特基拉	GLASS/杯	BOTTLE/瓶	GIN 金酒	GLASS/杯	BOTTLE/瓶
<input type="radio"/> Don Julio Blanco 奥美加银标龙舌兰	68	688	<input type="radio"/> Beefeater 24 必富达24	88	988
<input type="radio"/> ArteNOM 1579 Organic Blanco Tequila 阿特诺姆银标龙舌兰	98	1,580	<input type="radio"/> Tanqueray N0.10 添加利10号	88	988
<input type="radio"/> ArteNOM 1146 Anejo Tequila 阿特诺姆陈年龙舌兰	108	3,288	<input type="radio"/> Hendricks' Gin 亨利爵士金酒	98	1,088
<input type="radio"/> Alipus San Andres Blanco Mezcal 阿里普斯(圣安德烈斯) 龙舌兰酒-粉标	88	1,288	<input type="radio"/> Citadella No Mistake Old Tom Gin 巍城老汤姆金酒	108	988
<input type="radio"/> Los Danzantes Anejo Mezcal 德桑特斯陈年龙舌兰酒	138	2,880	<input type="radio"/> Monkey 47 猴王47	128	1,388
<input type="radio"/> Don Julio Blanco 唐.胡里奥白标	108	1,088			
<input type="radio"/> Don Julio Reposado 唐.胡里奥金标	108	1,388			

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应, 请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## RUM 朗姆

GLASS/杯 BOTTLE/瓶

- Plantation XO 20th Anniversary Rum  
蔗园20周年朗姆酒 138 1,680
- Plantation Xaymaca Special Rum  
蔗园牙买加朗姆酒 98 1,088
- Diplomatico Planas Rum  
外交官帕纳斯朗姆酒 78 788

## VODKA 伏特加

GLASS/杯 BOTTLE/瓶

- St. George Green Chile Vodka  
圣乔治绿辣椒味伏特加 98 1,280
- St. George California Citrus Vodka  
圣乔治加州柑橘味伏特加 98 1,280

## APERITIF 开胃酒

GLASS/杯 BOTTLE/瓶

- Rinomato Aperitivo Deciso Bitte  
瑞诺曼特开胃酒 68 688
- Rinomato Americano Bianco  
瑞诺曼特美国佬开胃酒 68 688
- Rinomato Bitter Scuro Bitters  
瑞诺曼特比特开胃酒 68 688

## LIQUEUR 利口酒

GLASS/杯 BOTTLE/瓶

- Bailey's  
百利甜 68 688
- St. George Spiced Pear Liqueur  
圣乔治香梨利口酒 88 988
- St. George Nola Coffee Liqueur  
圣乔治咖啡利口酒 88 988
- Mathilde Peche Liqueur  
法国玛斯德桃子利口酒 68 688

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## ALL THAT THICK BEER FOAM

### 喝干再斟满 那些绵密的泡沫



#### BEERS OF PACIFIC 啤酒

BOTTLE/瓶

- Budweiser, USA  
百威, 美国 48
- Corona, Mexico  
科罗娜, 墨西哥 58
- KIRIN Beer, Japan  
麒麟一番榨啤酒, 日本 58
- Vedet, Belgium  
白熊, 比利时 68

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应, 请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MiXR

## COCKTAIL 不喝酒 来人间干吗?



Why are you coming to world  
without drinking?

### SIGNATURE COCKTAIL 特别限定款鸡尾酒

GLASS/杯

- Eco & Mixr 128  
爱在Mixr可续

ecoSPIRITS Plantation Three Star Rum Slow cook multicolored leaves at low temperature, Pandan Rice Congee, Maple syrup  
爱可续蔗园三星朗姆低温慢煮斑斓叶，自制斑斓叶米浆，枫味糖浆

- Not cold at MiXR 128  
夜临酒不寒

Ecocor Vickis Gin, Du Ling White, Moline cane sugar syrup  
Moline peach syrup, Moline melon syrup  
爱可续威基斯金酒，杜凌白，莫林蔗糖糖浆，莫林水蜜桃糖浆，莫林青瓜糖浆

- Spicy girl 108  
辣-妹陀

Ako Vykiskin, Aperitivo, Moline passion fruit syrup  
St. George's green chili vodka, Moline sugar syrup  
爱可续威基斯金酒，阿佩罗调制酒开胃酒，莫林百香果糖浆  
圣乔治绿辣椒味伏特加，莫林蔗糖糖浆

- Ginger toast, cup don't stop 128  
姜敬酒·杯莫停

Orange peel salt oil Jasmine tea, Acor refined vodka,  
Moline passion fruit syrup St. George's green chili vodka,  
Moline sugar syrup  
橘皮盐油茉莉花茶

GLASS/杯

- The Road of Exploring 128  
湘江北去

Aikor Wyckis Gin, Maureen vanilla syrup, cinnamon, lime juice  
爱可续威基斯金酒，莫林香草糖浆，肉桂，青柠汁

- Cai E Road 108  
蔡锷中路

Oolong Tea Low temperature slow cooking gin, kiwi syrup,  
lime juice, pineapple juice, vanilla syrup  
乌龙茶低温慢煮金酒，猕猴桃糖浆，青柠汁，菠萝汁，香草糖浆

- Talk about young people 108  
嘚瑟少年

Ecco McIntosh Scotch Malt Whisky, Moline Peach syrup,  
Watson's ginger Water  
爱可续麦金托苏格兰麦芽威士忌，莫林水蜜桃糖浆，屈臣氏姜味水

- What to get paid more 99999  
薪想事成

ecoSPIRITS Peddlers Rare Eastern Gin, lemon juice,  
simple sugar, soda  
爱可续巷贩甄选金酒，柠檬汁，单糖，苏打水

- Late night emergency department 9999999  
深夜急诊科

Anko Tina Original bitter, rye whiskey, almond wine, lemon juice  
安高天娜原味苦精，黑麦威士忌，杏仁酒，柠檬汁

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX RE

## CLASSIC COCKTAILS 经典调酒

GLASS/杯

GLASS/杯

<input type="radio"/>	<b>Aperol Spritz</b> 阿佩罗橙光  Aperol, Prosecco, Soda 阿佩罗配制酒, 普罗塞克起泡酒, 苏打水	108	<input type="radio"/>	<b>Moscow mule</b> 莫斯科骡子  ecoSPIRITS Tried & True Vodka, Dried ginger soda. 爱可续炼醇伏特加, 干姜汽水	98
<input type="radio"/>	<b>Martini (Gin or Vodka)</b> 马天尼 (金酒或伏特加)  ecoSPIRITS Widges Gin Or ecoSPIRITS Tried & True Vodka, Dry Vermouth 爱可续威基斯金酒或爱可续炼醇伏特加, 干味美思	98	<input type="radio"/>	<b>Sex on the Beach</b> 性感沙滩  ecoSPIRITS Tried & True Vodka, Peach Liqueur, Pineapple Juice, Cranberry Juice 爱可续炼醇伏特加, 水蜜桃利口酒, 菠萝汁, 蔓越莓汁	88
<input type="radio"/>	<b>Old Fashioned</b> 古典威士忌  Bourbon, Sugar Cube, Bitters 波本威士忌, 方糖, 苦精	108	<input type="radio"/>	<b>Margarita</b> 玛格丽特  ecoSPIRITS Arquitecto Blanco Tequila, Cointreau, Lime Juice 爱可续阿克托龙舌兰, 君度, 青柠汁	98
<input type="radio"/>	<b>Whisky Sour</b> 威士忌酸  Whisky, lemon juice 威士忌, 柠檬汁	88	<input type="radio"/>	<b>Side Car</b> 边车  Cognac, Marnier, lemon juice 干邑白兰地, 金万利, 柠檬汁	88
<input type="radio"/>	<b>Daiquiri</b> 大吉利  ecoSPIRITS Plantation Three Star Rum, lemon juice, sugar syrup 爱可续蔗园三星朗姆, 柠檬汁, 糖浆	88	<input type="radio"/>	<b>Brandy Alexander</b> 白兰地亚历山大  Cognac, Creme de Cacao, whipped cream 干邑白兰地, 白可可, 鲜奶油	88
<input type="radio"/>	<b>Pina Colada</b> 椰林飘香  ecoSPIRITS Plantation Three Star Rum, Malibu, Coconut Cream, Pineapple Juice 爱可续蔗园三星朗姆, 椰子利口酒, 椰浆, 菠萝汁	88	<input type="radio"/>	<b>Mint julip</b> 薄荷朱莉普  Mint leaves, bourbon, lemon juice, simple sugars 薄荷叶, 波本威士忌, 柠檬汁, 单糖	88

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应, 请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## CLASSIC COCKTAILS 经典调酒

GLASS/杯

- Mojito  
莫吉托  
ecoSPIRITS Plantation Three Star Rum, mint leaves,  
lime juice, soda, simple sugar  
爱可续蔗园三星朗姆, 薄荷叶, 青柠汁, 苏打水, 单糖  
88
- Manhattan  
曼哈顿  
Rye whiskey, Vermouth red, bitters  
黑麦威士忌, 红味美思, 苦精  
88
- Negroni  
尼格罗尼  
ecoSPIRITS Peddlers Rare Eastern Gin, Campari, Vermouth  
爱可续巷贩甄选金酒, 金巴利, 味美思  
88

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应, 请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## MADE IN CHINA

## 另一个丰富的 酒世界



MADE IN CHINA  
国风酒架 (Gà)场

BOTTLE/瓶

- Shofang Apple Cider 328  
首芳苹果西打气泡酒  
Green apple, lemon, green pick  
青苹果, 柠檬, 青提
- Shofang Cherry Cider 398  
首芳樱桃西打气泡酒  
Fresh cherries, mulberries, blueberries  
新鲜樱桃, 桑葚, 蓝莓
- All Shook Up Passion Fruit Liqueur 398  
我心摇曳百香果酒
- Black Tea Beauty Black Tea Liqueur 398  
朱砂痣红茶蜂蜜酒
- Brown Skin Lady Coffee Liqueur 398  
意乱情迷咖啡酒
- Plum Crazy Plum Liqueur 398  
梅有的事青梅酒

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应, 请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。



# MIXER

## NON ALCOHOL 旅程继续



### NON-ALCOHOL 无酒精方式

GLASS/杯

- White windmill 老长沙酸奶 88  
Seedlip 94, Chai syrup, Plain yogurt, Angostura bitter  
斯柏94, 印度茶糖浆, 酸奶, 安格斯特拉苦精
- Starling City Oasis 星城绿洲 88  
Capi Cucumber Soda, Seedlip 108, Osmanthus honey, Lemon juice  
青瓜苏打, 歌德108, 桂花蜜, 柠檬汁
- Explorer 探索者 88  
Citri Orange Garden 42, Elderflower syrup, lime juice,  
Amalfi Sparkling Flavor Soda7  
希蒂力橙园42, 接骨木花糖浆, 黄柠汁, 阿尔马菲气泡风味汽水
- Smart drug 灵泛得乐 88  
Grapefruit juice, lime juice, agave syrup, brine solution,  
egg white, soda water  
西柚汁, 青柠汁, 龙舌兰糖浆, 盐水溶液, 蛋清, 苏打水

### SQUEEZED JUICE 鲜榨果汁

GLASS/杯

- Orange 橙汁 78
- Watermelon juice 西瓜汁 78

### SOFT DRINKS 软饮料

GLASS/杯

- Coca-Cola 可口可乐 48
- Coke Zero 零度可乐 48
- Sprite 雪碧 48
- Soda 苏打水 48
- Tonic 汤力水 48
- Ginger Ale 干姜水 48

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应, 请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。

# MIX R

## SOFT DRINKS 软饮料

GLASS/杯

## MINERAL WATER 矿泉水

BOTTLE/瓶

- MoMing  
Turmeric & Lemongrass Kombucha  
沫茗姜黄柠檬康普茶 78
- MoMing Lychee Jasmine Kombucha  
沫茗荔枝茉莉康普茶 78
- Oriental Woody Fleur Sauvage  
北塔东方调香系列“野花”气泡茶 398
- Oriental Woody Pine  
北塔东方调香系列“松”气泡茶 398

- VOSS 375ml  
芙丝天然375ml 48
- Acqua Panna 500ml  
普娜500ml 58
- Acqua Panna 750ml  
普娜750ml 68
- San Pellegrino 500ml  
圣培露500ml 58
- San Pellegrino 750ml  
圣培露750ml 68

Please advise our associates if you have any food allergies.  
如您对任何食物有过敏反应，请告知我们的服务人员。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax payable on the prices together with the service charge.  
以上价格均为人民币，并需加收10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税。